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Aan:  Leden bestuur Dorpsbelangen Schoonebeek 
Van: Secretariaat Dorpsbelangen Schoonebeek 

Datum:  20 november 2024 
Plaats:  ’t Aole Gemientehoes 
Betreft:  Notulen Vergadering Dorpsbelangen 20 november 2024 

 
  

 
Aanwezig: 
Jos van Hees  Voorzitter 

Henk Vredeveld Vicevoorzitter 
Will Wesseling  Penningmeester 

Ingrid Gelton  Notulist & Bestuurslid 
Albert Rave   Bestuurslid 
Gerlof Engberts  Bestuurslid 

Harry de Heij  Bestuurslid 
Roel Aalderink  Bestuurslid 
Suzanne de Jong Kandidaat bestuurslid 

 
Afwezig met kennisgeving: 

Marga Piek   Secretaris 
Vincent Mooi  Gebiedscoördinator 
 

Gasten 
Henk Timmer  SEDNA 
Hanuela Hans  IJsfestijn op het Pallertplein 

 
De vergadering wordt tevens bijgewoond door een aantal inwoners. 

 

1. Opening en vaststelling agenda 

Jos heet alle aanwezigen van harte welkom, in het bijzonder Suzanne de Jong als kandidaat 

bestuurslid, en opent de vergadering. Er zijn geen wijzigingen op de agenda. Suzanne stelt zich 

nader voor. 

 

2. Notulen 16 oktober 2024 

Er zijn geen wijzigingen,  op- of aanmerkingen, de notulen worden bij deze vastgelegd en zullen 

worden gepubliceerd op de website. 

 

3. Actie- en besluitenlijst 

De lijst wordt doorgenomen en geüpdatet.  

 

4. Aanvragers financiële bijdragen 

Hanuela Hans m.b.t. IJsfestijn: het evenement was vorig jaar een groot succes. Het plan is om het 

evenement jaarlijks terug te laten keren. De gemeente Emmen, de Brede School en de bedrijven in 

en rond Schoonebeek zijn benaderd voor financiële bijdragen. Vorig jaar heeft DBS vrijkaartjes voor 

een middag schaatsen gegeven aan de leerlingen van de basisscholen in Schoonebeek. De concrete 
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vraag van Hanuela is of DBS deze actie wellicht dit jaar zou willen herhalen, of  eventueel in een 

andere vorm zou willen bijdragen aan het IJsfestijn. 

Er zijn nog een aantal vragen over de begroting. Het bestuur zal in het besloten gedeelte een 

beslissing over deze aanvraag nemen. 

 

5. Mededelingen 

a) Albert en Jos hebben enige weken geleden de openingshandeling bijgewoond van de 

herinrichting van het Schoonebeekerdiep 

b) Op maandag 2 december is er een bijeenkomst met Provincie m.b.t. verkeersveiligheid; Jos, 

Henk en Roel zullen deze bijwonen namens DBS 

 

6. Ingekomen post 

a) De data voor de vergaderingen in 2025 staan in Sharepoint, daar staan ook de schrijfbeurten 

voor de columns voor de Jaknikker. 

 

7. Vergaderingen en besprekingen 

a) NAM gebiedsproces: er zijn geen bijeenkomsten geweest waar DBS aan heeft deelgenomen. De 

Eulietafel is nog niet gestart. Woensdag 27 november 19:30 is er bijeenkomst van DBS m.b.t. de 

visie en positiebepaling van DBS in het vervolgproces. 

b) Nieuwjaarsreceptie: Bob en Henk hebben een gesprek gehad met Culturele Raad over de 

organisatie van de Nieuwjaarsreceptie inclusief de Schoonebeker Pluim en de Glazen Camera. 

De Culturele Raad wil graag de Pluim en de Camera dit jaar nog bij zich houden, hebben daar 

nog budget voor. Het verzoek is om de kosten van de consumpties 50/50 te delen. Binnen DBS 

geeft de meerderheid aan van de bestuursleden aan voorkeur te hebben voor ‘alles of niets’, 

het besluit is daarom om dit jaar de organisatie nog bij de Culturele Raad te laten. Wanneer de 

Culturele Raad definitief stopt met  de receptie en andere activiteiten wil DBS dit overnemen. 

c) Platformoverleg De Velden: Will heeft dit overleg bijgewoond. Er zijn een aantal onderwerpen 

aan de orde geweest: gladheidsbestrijding, biodiversiteit, wijkagenten, diverse zaken op gebied 

van verkeersveiligheid.  

d) Overleg straatverlichting Nieuw Amsterdamseweg: Jos en Will hebben deze bijeenkomst 

bijgewoond. Project was een pilot, er zijn 13 lantaarnpalen neergezet die werken op basis van 

zonnepanelen. Conclusie na afloop van de pilot (enquête aanwonenden) is dat de 

verkeersveiligheid niet echt is toegenomen. De verlichting voldoet ‘enigszins’ aan de 

verwachting. De belanghebbenden blijven in gesprek, de provincie blijft monitoren en gaat de 

plaatsbepaling van de lantaarnpalen finetunen. Volgende bijeenkomst januari 2025. 

e) Aanspreekpunt politie: er zijn al een meer dan een half jaar geen spreekuren van de wijkagenten 

meer geweest. Hier is geen enkele communicatie over geweest, er komen echter wel regelmatig 

mensen voor naar ’t Aole Gemientehoes. SEDNA heeft een bericht over de afwezigheid van de 

wijkagenten op Facebook geplaatst. SEDNA  gaat met de BOA’s om de tafel om te kijken of er 

weer spreekuren georganiseerd kunnen worden. E.e.a. is ook bij het Platformoverleg aan de 

orde geweest. DBS zal vanuit het bestuur een brief schrijven aan de gemeente & wijkagenten 

om onze zorgen te delen en hierover te communiceren. Will neemt dit mee naar Platform de 

Velden, wellicht dat dit initiatief breder getrokken kan worden. Het is wel van belang dat 

mensen wel meldingen blijven maken op het 0900-nummer. 

f) Energiek Emmen: dit is een gebiedscoöperatie voor inwoners van de gemeente Emmen gericht 

op de energietransitie. Hier zijn op dit moment vijf dorpen bij aangesloten en dit willen zij graag 

uitbreiden. DBS wil binnenkort contact opnemen met deze coöperatie om te kijken wat ze te 

bieden hebben en wat we met elkaar kunnen doen. Er wordt een commissie opgesteld: Henk, 

Will, Gerlof en Albert. Maar iedereen die belangstelling heeft kan zich daar natuurlijk bij 

aansluiten. 
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8. Jubileum Dorpsbelangen 9 mei 

Er is sinds de vorige bestuursvergadering nog geen nieuwe bijeenkomst geweest van de 

‘werkgroep’, de volgende jubileumvergadering is gepland op 27 november. Inmiddels is al wel 

besloten dat het weggevertje als herinnering voor leden geschrapt wordt, in plaats daarvan wordt 

het beschikbare geld verbonden aan een goed doel; er is nog geen besluit genomen welk goed doel.  

 

9. Rondvraag 

▪ Snelheidsdisplays Europaweg doen het niet, staat blijkbaar wel stroom op. Contact met HR-

groep, gaan e.e.a. wederom onderzoeken. Displays zijn al vervangen dus daar kan het niet aan 

liggen. 

▪ N.a.v. moordzaak: aantal mensen gebruik gemaakt van mogelijkheid om in gesprek te gaan van 

SEDNA. 

▪ Deadline Jaknikker 3 december, graag input m.b.t. Nieuwjaarsbijeenkomst. 

▪ DBS heeft zich ingeschreven voor de curlingcompetitie van het IJsfestijn, teamleden zijn 

uitwisselbaar. 

 

10. Sluiting 

Jos bedankt een ieder voor zijn/haar aanwezigheid en inbreng en sluit de vergadering om 20:45 uur. 

 

 

Volgende vergadering: woensdag 18 december, 19:00 uur 

 


